
Hedmark Sau og Geit    
 

Styremøte 

Sted: Teams 

Tid: 31.01 kl, 20.30 

 

Til stede: 

Per Joar Os Nesthun 

Erling Birger Semmingsen  

Thea Mostue 

Jon Iver Jordet 

Jon Gunnar Karterud 

Agnete Fauskrud 

 

Saksliste 

Sak 1: Årsmøte 

-Gjennomgår program, og fordeler noe av det resterende arbeid. 

Per Joar tar kontakt med Martin Opheim Glørsen, for å få på plass en ny foredragsholder på fredagen 

med tema «avl». Vi har forslag på Lisbeth Hektoen, eventuelt Vibeke Tømmerberg, ang ny forskning 

ifht mastitt på sau.  

-Noe få påmeldte fra Hedmark foreløpig. Faddere tar ringerunde for å engasjere flere til å delta. 

Fristen for påmelding er 01.02. Dersom det ikke er bestemt hvem som skal være årsmøteutsending, 

så melder de på med navnet på lokallaget frem til utsending er bestemt.  

-Valgkomite, Agnete sender ut epost til leder og medlemmer av valgkomite og orienterer om at de 

kan sette i gang arbeidet. 

-Årsmøteinnkalling sendes ut av Agnete snarest mulig, etter gjennomlesing av Per Joar og Erling 

Birger. 

Sak 2: Økonomi 

Regnskapet viser stort underskudd, men medlemskontigent for 2023 foreløpig ikke er utbetalt. Dette 

er fordi årsmelding for 2022 ikke er innsendt. Agnete har ordnet dette under styremøte.   

Det er ikke fakturert for annonser i årsmelding for 2023, og Agnete informerer om at det kun er 

kommet tilbakemelding fra 2 sålangt. 

 

Sak 3: Kjøregodtgjørelse/godtgjørelse skjema 

-Frivillig deltakelse på møter hvor man representerer HSG, honoreres kun med km godtgjørelse.  

Styret ser seg enig i å ikke ta betalt for teams møter.  

 

Sak 4: Sponsoravtale/Nortura 

Forespør Oppland om hvordan de løser det, om de har fått samme epost.  

Agnete forsøker også å få tak i andre mulige sponsorer som, Furuseth, Fatland, Røros Slakteri, 

Akershus Traktor, Eik senteret, Norwegian Agro 



Sak 5: Slaktekurs 

Det er planlagt et skjærekurs i Nord Østerdalen, og vi ser på anledningen for å arrangere et slaktekurs 

i samme slengen. Erling Birger holder kontakten med Stian Espedal for videre planlegging. 

Sak 6: Hundeskade møte 

Eira Næsje er positiv til å stille på et «hundeskade møte», og det samme med Johnny Mathisen.  

Agnete sender ut en epost til Tammy Nyborg. Thea ser på muligheten for å anskaffe midler til 

arrangementet hor landbrukskontoret, statsforvalteren. Vi tar høyde for å arrangere møte i starten 

av mars. 

Sak 7: Eventuelt 

«Klimasmart sau», et heldagsseminar om sau og klimagassutslipp den 7. mars på Gardemoen.  

Styret ser positivt på at vi har en deltaker til å representere HSG. Erling Birger har anledning.  

Setter opp nytt styremøte tirsdag 13.02, kl 19.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 


